
 
 

Zápis z jednání VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  21.11.2024 

ČAS:   9:00 hodin 

MÍSTO:  Restaurace Localis, Velké náměstí 145/14, 50003, Hradec Králové 

 

PŘÍTOMNI: Renáta Typlová, Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Tomáš Pokorný, Lenka 

Jansová, Václav Křepelák 

OMLUVENI:  

HOSTÉ:   

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: T.Faltejsek 

 

Program jednání: 

 

1. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

- Bez připomínek, zápis schválen 

2. Doplnění bodů do programu jednání 

-  T.Faltejsek – ukončení činnosti ve VV 

3. Stanovení ověřovatele zápisu 

- VV stanovil T.Faltejska 

4. Schválení programu jednání  

- Program schválen 

5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulých jednáních 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

P.Droznová nové rozhodnutí - TJ Lanškroun 30.10.2024 ANO 

T.Faltejsek komunikace s oddílem TJ Lanškroun ohledně 
nastavení soutěží  

30.10.2024 ANO 
T.Pokoný 

L.Jansová 
informace na oddíly - školské turnaje (místa a 
termíny) 

30.10.2024 ANO 

L.Jansová Deník - informace na oddíly 21.11.2024 ANO 

T.Faltejsek termín on-line setkání  21.11.2024 ANO 

T.Faltejsek nový termín - Regionální turnaj elévů 21.11.2024 NE 

O.Laška seminář - ženský florbal 21.11.2024 ANO 

P.Droznová příprava výběrového řízení - Facebook 21.11.2024 ANO 

 

6. Zprávy z komisí 

6.1. Ligová komise 

• Změny termínů – k dnešnímu dni řešeno 22 změn termínů, v uplynulém měsíci 
upraveno několik turnajů v rámci změny časového rozpisu 



 
 

• Problémy oddílů 

• TJ Lanškroun 
- Setkání T.Pokorného a a T.Faltejska se zástupcem oddílu M.Jentschkem 
- Snaha o stabilizaci oddílu 
- M.Jentschke respektuje pokutu za výměnu družstev 
- Pro příští sezónu dojde v oddílu k úbytku družstev 

ÚKOL: T.Pokorný - zavolá M.Jentschkemu a dořeší vyčíslení pokuty  
o V podobných nestandartních případech by mělo dojít ke zlepšení 

komunikace – ze strany sekretariátu, celého výkonného výboru nebo 
předsedy LK – dle situace 

• FBK Jičín  
- Počítání výsledků na turnaji Královéhradecký přebor mladších žáků a jejich 

znázorňování na časomíře  
o Proběhla komunikace s M.Petrgálem, LK připomněla, že v této kategorii 

se výsledky ani nepočítají, ani nikde nezveřejňují 

• Pokuty – do dnešního dne uděleny pokuty v celkové výši 18.700 Kč 

• Kontumace – od posledního setkání žádné nové kontumace neuděleny  
 

6.2. Komise mládeže 

• Tréninky výběrů – T.Faltejsek se zúčastnil tréninku HK kluků – první rozřazovací 
trénink, který byl organizačně dobře zvládnutý 

• Organizace – rozjíždí se první tréninky všech výběrů, jsou odesílány pozvánky a 
trenéři zatím plní své povinnosti skvěle – včasná příprava, nominace i závěrečné 
zhodnocení 

• Náměty a připomínky – bez dalších připomínek 

• Vybavení 
- Výběr PA a HK kraje kluků – převzetí 50 ks míčků 
- T.Meduna a L.Prokešová – převezmou nové trenérské oblečení 

• Připomínka od oddílu FbŠ Nové Město na seminář v rámci KTM – p.Krákora přijel jako 
jediný účastník semináře 

- Zaslal e-mail na hejtmanky a školitele, ve kterém se pozastavuje nad finanční 
efektivitou daného semináře a dále nesouhlasí až s přílišnou odborností 
semináře. Podle jeho názoru není tento seminář vhodný pro začínající trenéry 
a spíše by uvítal praktické semináře pro trenéry mládeže, které jsou ovšem 
velice rychle naplněny 

• On-line seminář 
- Termín: 3.12. od 20:00 hodin  

- seminář pro vedoucí družstva a trenéry  

- společně s KMM, DK a KRD  

- ÚKOL: P.Droznová navrhne vhodná témata a program a T.Faltejsek doplní 

6.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Proběhlé akce 

• Vzdělávací semináře pro rozhodčí 
- Zatím proběhly čtyři vzdělávací semináře pro rozhodčí pro licenci E a jeden pro 

licenci D 

• Kemp rozhodčích a delegátů 



 
 

- Koncepčně se jednalo o celovíkendovou, teambuildingovou akci se seminářem 
a doprovodným programem 

- Celkem se akce zúčastnilo třicet účastníků, včetně organizátorů 

• Plánované akce 

• Vzdělávací semináře pro rozhodčí 
- Následují další vzdělávací semináře pro rozhodčí pro všechny licence 

• Zasedání KRD 
- KRD vypsala předběžně termín zasedání na 16.12.2024 
- Zasedání proběhne v Hořicích 
- Zásadním bodem zasedání bude posun rozhodčích na jednotlivých listinách 

a vyhodnocování projektů KRD (styčný důstojník, mentoring...) 

• Náměty a připomínky 
- Stále nejsou k dispozici objednané dresy 
- R.Typlová – dotaz ke styčnému důstojníkovi – proces fungování  

ÚKOL: A.Jansa – vyřešení situace nástupu hráče na střídavé hostování, kdy se 
ve FISu objevuje chybové hlášení 

 
6.4. Komise ženského florbalu 

• Setkání on-line proběhlo 14.11. 
- Zúčastnili se téměř všichni členové, pouze jediná omluva 
- Aktivní přístup v rámci jednání, řada námětů, rozdělení práce napříč komisí 

• Seminář – ženský florbal  
- Zaměření na elévky a mladší žákyně 
- Praktický seminář se školiteli ideálně z jiného sportu – je zde už několik 

vhodných kandidátů 
- V květnu v Pardubickém kraji 

• Míchačka 
- Nový námět pro zpestření míchačky a zároveň i propagace MS Žen – hráčka 

nebo spíše hráčky z repre nebo extraligy, které se zúčastní jako trenérky nebo 
mentorky turnaje 

- Zjistit možnost získání lístků na MS jako ceny do regionálních projektů 

• Další projekty KMM, na které se zaměří 
- Meziregionální turnaj pro starší ́žákyně 5+1  
- Projekt při KTM – výběry  
- Projekt k MS žen – regionální ́sociální ́sítě (např. tvorba motivačního vzkazu pro 

reprezentantky) 
- Sdílené́ tréninkové́ jednotky  
- Zapojení rodičů̊ na turnajích mládežě  
- Rozvoj kvantity dívčích družstev – Dotazník 

 

7. Marketing a medializace 

7.1. Facebook  

• Náměty a připomínky 

• Nový správce FB sítě 

o Přihlásili se dva zájemci 

o ÚKOL: P.Droznová – odpoví zájemcům a zadá dvě témata na vypracování: 

1) článek po hracím víkendu 



 
 

2) představa PR kampaně pro MS žen (motivační vzkazy, komunikace 

s oddíly, soutěže apod.) 

7.2. Instagram 

• Náměty a připomínky 

o Bez připomínek, s redaktorem je VV spokojený 

 

8. Rozpočet 2024 

• Aktuální čerpání rozpočtu 

o VV seznámen s čerpáním 

• Podaná dotace na PA kraj 

• Nutné vyúčtování dotací do konce listopadu 

o ÚKOL: O.Laška – dořešení výplata CP a faktur 

• Spuštěny žádosti na HK kraj 

• Zveřejněna výzva Můj klub 

 

9. Připomínkování materiálů z jednání VV 

• Bez připomínek 

 

10.  Rozvoj regionu 

10.1. Regionální projekty 

10.2. Rozvojový plán 

 

• V této chvíli nebudeme procházet bod po bodu, hodně věcí ještě není splněno 

• ÚKOL: každý si projde individuálně a nalezne si své úkoly, na dalším zasedání 

probereme podrobně i s plány splnění 

• ÚKOL: A.Jansa – zaslání aktualizovaného rozvojového plánu 

 

11.  Disciplinární komise 

- Informace o případech 

o DK vyřešila, popř. má v řešení už celkem 7 případů 

o Veškeré podněty a TDKU byly zahájeny 

o Řízení probíhají na přímo s účastníky, ve výjimečných případech přes Teams 

o Rozhodnutí jsou k nalezení na stránkách ČF 

o Pozvání V.Hrdiny a L.Hejnové na příští zasedání VV 

 

12.  Různé 

12.1. Zahraniční stáž  

• K dnešnímu dni přihlášeno osm trenérů 

• ÚKOL: P.Droznová – po ukončení přihlašování odešle na VV seznam zájemců, 

každý člen udělí body jednotlivým účastníkům, celkové hodnocení se pak sečte. 

Vzejde pořadí, o kterém bude následně VV dále diskutovat a poté schválí seznam 

účastníků 



 
 

• ÚKOL: R.Typlová zjistí, jestli je možná účast zájemců, kteří si zaplatí účast sami 

12.2. Školské turnaje 

• L.Jansová napsala informace k okresnímu kolu na všechny oddíly, některé oddíly 

se zúčastní a zorganizují si nábor, vyhodnocení až po skončení všech turnajů 

• T.Faltejsek – na KMM se řešil návrh na rozdělení turnajů pro 1.-3. a 4.-5. třídy  

• V letošním ročníku velké množství odhlášených škol oproti minulým letům 

12.3. Lednové setkání hejtmanů a manažerů – témata k řešení 

• Propagace MS v regionu – reprezentantky na Míchačku, vstupenky aj 

• Dresy pro rozhodčí 

• Propojení škol a Českého florbalu 

12.4. Žádosti ke kraji 

•  Viz bod dotace 

12.5. T.Faltejsek – rezignace na post předsedy KMM 

• Důvodem je nedostatek času, potřebuje se věnovat klubovým a rodinným 

záležitostem 

• Navrhuje své působení ukončit k poslednímu lednu, dotáhne všechny své závazky 

a bude se aktivně snažit o nalezení vhodného nástupce, kterému by byl do začátku 

nápomocný 

• R.Typlová – je nutné sepsat všechny úkoly, které je potřeba ze strany KMM 

dodělat. Mohl by zůstat oficiálně na postu, až do VH, pouze by se upozadil, ale 

zároveň může nastoupit nový člověk, který by se už začínal zapojovat. Poté by byl 

připraven v dubnu kandidovat na VH. Nové jméno R. Typlová navrhuje konzultovat.    

• A.Jansa – nutné vyřešení soutěží elévů 

12.6. Termín příštího VV 11.12. – zůstává v platnosti, T.Pokorný se dopředu omlouvá z účasti 

 

Úkoly, které vzešly z jednání: 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

O.Laška dořešení CP a faktur 25.11.2024   

T.Faltejsek program on-line setkání 25.11.2024   

T.Pokorný TJ Lanškroun - dořešení vyčíslení pokuty 30.11.2024   

A.Jansa email rozhodčím 1R – střídavý start 30.11.2024   

P.Droznová 
výběrové řízení Facebook - další komunikace v 
rámci výběru 30.11.2024   

A.Jansa zaslání rozvojového plánu na VV 30.11.2024   

P.Droznová zaslání seznamu přihlášených na stáž na VV 30.11.2024   

všichni 
projití rozvojového plánu, návrhy na realizaci 
úkolů 11.12.2024   

R.Typlová zorganizování stáže, pokud si účastník vše zaplatí 11.12.2024   

T.Faltejsek nový termín - Regionální turnaj elévů 11.12.2024   

 

 



 
 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraje 

Setkání ukončeno v 11:30 h 


